
Beantwoording Technische vragen D66 – BOB bus 

 

"Enige tijd geleden heeft de D66-fractie vragen gesteld over de BOB-bus, de nachtbus in het weekend 
tussen Rotterdam en Papendrecht en buurgemeenten. Dit om jongeren de mogelijkheid te geven 
veilig met OV naar huis te kunnen na het stappen.  
Onze wens is om die weer te laten rijden. Sinds de corona-periode rijdt de BOB-bus in onze regio niet 
meer.  
Is al definitief bekend wat hiervan de uitkomst is? Wij hebben via andere kanalen vernomen dat door 
de provincie het schrappen van de BOB-bus niet beschouwd wordt als vallend onder de motie Bikker 
(verschraling OV). Het lijkt van de baan dat de nachtbus binnen afzienbare tijd terugkeert. Klopt dat?  
We spraken hierover met de provincie en het is juist dat de nachtbus niet valt onder de motie 
Bikker. 
 
En is het definitief (en voor hoe lang) of kan er nog iets anders worden ondernomen?  
De vraag ligt bij de provincie of zij de kosten inzichtelijk kunnen en willen maken voor het 
terugbrengen van de nachtbus binnen de Regio. Op basis hiervan zouden de betreffende 
gemeenteraden binnen de Regio de afweging kunnen maken om deze bus al dan niet te 
financieren. Naast de kosten is en blijft het rijden van de huidige dienstregeling de prioriteit van de 
vervoerder en de provincie. Voor de zomer hebben we hierover meer duidelijkheid en informeren 
we u via een RIB. 
 

 


